
Referat                                      30.april 2012 
 

Grundejerforeningen ”Solvænget” 

 

Torsdag d. 26.04.12 kl. 19.00 blev der afholdt ordinær generalforsamling hos formanden  

Gurli Hagensen (nr.16). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Formanden bød velkommen og gik til dagsordenens pkt. 1. 

 

Ad.1 

Søren Godiksen (9) blev valgt som dirigent og konstaterede generalforsamlingen lovligt indvarslet.  

 

Ad.2 

Formanden indledte med beretning om de arbejdsopgaver bestyrelsen havde håndteret i årets løb: 

- Stien langs åen (der er lagt stenmel på, som giver et fast underlag - grus frabedes derfor venligst). 

- Mirabelle samt piletræerne er beskåret (men beskæres ikke yderligere i år). 

- Buksbom langs nr. 23 er udskiftet og der vil fortsat blive fulgt op i forhold til hegnssynsrapporten. 

- Bænkearrangementet er en realitet. 

- Hjemmesiden er en realitet (hold Jer opdateret og kontakt formanden, hvis noget ønskes på).  

 

Desuden blev der orienteret om nærområdet: 

- Jvf. kommuneplanen skal der placeres mobilmaster. Bestyrelsen har sendt en indsigelse og er   

  tilsyneladende blevet hørt i denne omgang. 

-  I efteråret blev der  afholdt borgermøder for udvikling af Hundige Strand (bedring af stier,  

  skiltning, mm.) - et af de første tiltag er en sti fra Hundige st. gennem Hundige Parken til vandet 

  samt en udtynding af beplantningen.  

- Mht. strandengen (lige numre) påhviler pasningen Greve kommune - og det bliver sandsynligvis i    

  samarbejde med Kogræsserforeningen. Da vi har sjældne, fredede arter (grønbroget tudse og    

  spidssnudet frø), er køer prioriteret, da de kan træde vandhuller, men der kommer også får. Der vil  

  evt. blive etableret en fast anordning, så køerne kan passere fra "vores" del af engen over stien, så   

  der er adgang til vandet. Der vil endvidere blive opsat skilte med kontaktperson på hegnet. 

 

 

 

Dagsorden:   

1. Valg af dirigent 

2. Beretning 

3. Godkendelse af referat – protokol 

4. Regnskab 

5. Forslag til budget 

6. Forslag om kontingentbetaling i oktober - bestyrelsen 

7. Forslag om mailliste til gensidig, relevant orientering – bestyrelsen 

8. Forslag om "bænkens dag" søndag d. 17.juni 2012 – bestyrelsen 

9. Valg til bestyrelsen – i lige år vælges: 

 Formand - Gurli Hagensen (16) - modtager genvalg 

 Sekretær - Helle Houkjær (10) - modtager genvalg 

 Revisorsuppleant - Tony Hansen (7) - ønsker ikke genvalg 

 Bestyrelsesmedlem - Louise Rasmussen (13) - ønsker ikke genvalg  

10. Evt. 

 

 

 

 



 

 

- På byrådsmødet d. 27.03.12 blev fremsat forslag om, at private fællesveje selv skal betale for    

  belysning fra budgetåret 2013. Beløbet vil - hvis forslaget gennemføres - være af størrelsesordenen     

  600,- kr/år/husstand. Skriftlig advisering vil blive tilsendt hver matrikel inden forslaget evt.    

  gennemføres. Læserbrev (mod forslaget) er sendt på foreningens vegne via Grundejerforeningen  

  Hundige til lokalavisen Sydkysten. Bestyrelsen følger sagen. 

 

Endelig takkede formanden for to vellykkede arrangementer: Bænkens indvielse samt vejfesten. 

 

Ad. 3 

Sekretæren oplæste protokollen á  29. 03.12 og denne blev godkendt. 

 

Ad. 4 + 5 

Regnskab/forslag til kommende budget blev gennemgået. Formuen d. 31.12.11 var på 8.992,97 kr. 

Forslag om at bevare kontingentet på 750,- kr. blev vedtaget. Ingen var imod forslaget. 

Regnskabet blev godkendt.   

 

Ad. 6 

Forslag om fast kontingentbetaling i oktober. Årsagen er primært, at få kassebeholdningen op inden 

snerydningen skal betales. Ingen var imod forslaget. 

 

Ad.7 

I forbindelse med vejfesten 2011, blev der lavet en mailliste, som blev foreslået opdateret og 

anvendt  til generel/gensidig/relevantorientering fremover, men den kommer ikke til at ligge på 

hjemmesiden. Ingen var imod forslaget, hvorfor listen gik rundt for evt. ændringer. Dorte Nielsen 

(14) sender en mail til alle på listen (også de der ikke deltog i mødet), for at medlemmerne kan 

tilkendegive, om de ønsker informationer på denne måde eller har ændringer.  

 

Ad.8 

Forslaget om "Bænkens dag" søndag d. 17.06.12 blev vedtaget. ”Bænkens dag” bliver fremover en 

fast dag - nemlig den 3.søndag i juni. Ingen var imod forslaget. Tidspunktet blev vedtaget at være 

kl. 14.00-16.00. Og arrangementet bliver i lighed med indvielsen. Så mød op - hvis I har lyst! 

 

Ad. 9 

Genvalg: Formand - Gurli Hagensen (16)  

 Sekretær - Helle Houkjær (10)  

  

Nyvalg: Revisorsuppleant - Line Gubbertsen (11)  

 Bestyrelsesmedlem - Peter Kristoffersen (11)  

 

Ad.10 

Under evt. foreslog René K. Holm (10) at der findes en dato for 70 års jubilæet i 2014 i god tid .  

Der kom efterfølgende datoforslag om juni, men dette må tages op på næste møde.  

Og endelig blev græsslåning nævnt. Planen for 2012 blev uddelt sammen med indkaldelsen / regn-

skabet og den er også opsat i det lille skab ved åen. Desuden ligger den på hjemmesiden under 

"Godt at vide".  Husk nu venligst at PASSE GRÆSSLÅNING! 

    

Mødet sluttede kl. 20.15 og dirigenten takkede for god ro og orden. 

10 medlemmer var mødt op og der var 16 deltagere.    

     

 

   

Dirigenten   Formanden  

 
 

 
 

 


